
Zn: Or.0012.5.2020

Protokół Nr 5/2020

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 28 sierpnia 2020 roku.

Ko 1 ej ne p o si edzeni e Komi sj t otw orzył' j ej Prz ew o dntczqcy B o gu sław
. Bartos i na wstępie powitał jej członków.

Stwierdził. on, Że na stan 5 członków zgodnie z list4 obecności w posiedzęniu
udziałbterze,5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzjt.

Lista obecności stanowi załqczntk nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger'
- Przewodnlczqcego Rady Gminy Piotra Gonerkę,
- Dyrektorkę PSP w Czermnie Mariannę Graiynę Michalskę,
- Dyrektorkę PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

Lista obecności stanowi zał4czntknr 2 do niniejszego protokołu.

P rz ew o dn iczqcy Ko mi sj i zap o znat. zebr any ch Z p rop o no w anym
porz4dkiem posiedzenia, który stanowi załqcznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Ko mi sj a j edno gło ś nie przyj ęła p orzqdek p o s i ed zęnla w następuj qCym
brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyj ęcie p orzqdku po sied zenia Komi sj i.
3. Przyjęcie protokotu ze wspólnego posiedzęnia Komisji odbytego w dniu

23 czerwca2020 roku.
4. Podsumowanie pracy Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie

i Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie w roku szkolnym 201912020.
5. Informacjana temat funkcjonowania przedszkoli w roku szkolnym 201912020
6.Przygotowanie szkół do roku szkolnego 20201202r.
7 . Zapoznanie się z pismem Państwa Marioli i Henryka Koniecznych, Czermno

ul. Cmentarna 12-14.
8. omówienie matęriałow na najbliżzsz4 sesję Rady Gminy.
9. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
I 0, Zakończenie po siedzenia.

Następnie Komisja jednogłośnte przyjęła protokół ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbyego w dniu 23 częrwca2020 roku nie WnoSZ4c
izadnych uwag.
Ad.pkt.4.

' Przewodniczęcy Komisji udzielił głosu Mariannie Michalskiej,
Dyrektorowi Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie.



Poinformowała ona, Że w roku szkolnym 20r9l20t20 w szkole zatrudnionych

było: 1 dyrektor, 11 nauczycieli na pełnym etacte, w tym 1 kontraktoWy,

3 nauczycieli mianowanych, 7 dyplomowanych 7 nauczycl,e|l' dopełniało etat

z lnnej szkoły, l nauczyciel uzupełnlał. etat w innej szkole.

Jak poinformowała dyrektor Marianna Michalska szkota zapewniała wszystkim

nauczycielom mozliwość korzystanta podczas zajęc Z pomocy dydaktycznych

oraz stwarzała właściwe warunki do pracy własnej.

Szkoła posiada 4 tablrtcę interaktywne otaz wyposazonę w 20 komputerów salę

komputerowQ.

W miesi4cu maju btezqcego roku w ramach projektu ,,ZdaIna szkoła',

szkota uiyczył.a do nauki zdalnej 7 nowych laptopów dla uczntów najbardziej

potrzebuj qcych, pod koniec częrwca szkoł.a otrzymała 7 komputerów, które będę

uzyczone w razie potrzeby dla uczniów z rodzin więlodzietnych poinformowała

dyrektor Marianna Michalska.
W minionym roku szkolnym do szkoły uczęszczało 10l uczniów

w klasach I-VIII, 17 dzieci w oddziale przedszkolnym ,,O" i 1,7 dziect w grupie

przedszkolnej 3,4,5 latków.

Kontynuujęc swoj4 w1powiedź dytektor Marianna Michalska poinformowała

o uczestnictwie uczniów w róznego rodzaju konkursach szkolnych

ipozaszkolnych oraz zawodach sportowych oraz osi4gniętych wynikach, atakŻe

akcjach oraz vroczystościach, w ktorych udział bra|i uczniowie tej szkoły

w minionym roku szkolnym.
Następnie dyrektor omówita wyniki egzamlnów ósmoklasistów tej szkoły.

E'gzaminodbył się w dniach 16-18 czerwca2020 roku.

Do egzaminu przystqpito 11 uczniów, 10 uczniów rozwtqzywał'o zadanl'a

w arkuszach w wersji standardowej, 1 uezennraa w arkuszu dostosowanym do

potYeb uczniów z niepełnosprawności4 intelektualn4 w stopniu lekkim.

KaŻdy Z uczniów przystqplł do egzaminu z trzęch przedmiotów

obowi4zkowych: języka polskiego, matematyki i języka obcego nowozytnego

fięzyka angielskiego).

Średni wynik egzamtnów z poszczegolnych przedmiotow (pod uwagę brane

były wyniki 10 uczniów, ktorzy rozw|E1ywali arkusz standardowy) to:

- ję,ykpolski - 48,4y,, w wojewodztwl'e - 58,5,ń,

- matematyka - 30,0o^, w województwie - 45,80ń,

- ję,yk angielski _ 33,7%o, w województwtę - 5f ,4oń

w kraju - 59oń,

w kraju - 46o ,

w kraju - 54oń,

Będęc przy głosie dyrektor Marianna Michalska zwróciła uwagę na przyczyny

niskich wyników sprawdzianu uczniów klasy VIII. Poinformowała ona' zę
uczniowie tej klasy osi4galtbardzo słabe wyniki przez cały okres nauki, przez
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co nie byli nagradzani ani tei nie otrzymywali świadectw Z czerwonym

paskiem.
Następnie głos zabrała radna ElŻbl,ęta Sliwińska, nauczycielka języka

polskiego w tej szkole. Potwierdziła ona wypowiedź dyrektor Michalskiej

i poinformowała' ze wyniki egzamtnu próbnego z języka polskiego, który

uczniowi pisali były gorsze od osi4gniętych na egzaminie końcowym.

Kontynuuj4c swoję wypowiedźE!Żbieta Sliwińska zwróciła uwagę, ze osiągane

wyniki w nauce to ptaca nauczyciela, podejście ucznia do nauki oraz

zaangaŻowanie rodziców. W przypadku tej klasy mimo organizowanych dla

uczniów dodatkow y ch za1ęó lekcyj nych niezby byli tym zainteresowani.

Ponadto nie było równiez dobrej współpracy i zaintęręsowania ze strony

rodziców. Kontynuując swoj4 wypowie dź Elżbieta Śliwińska stwierdzlła, ie
mimo tego, Żek\asabyła słaba , jeżeli chodzi o wyniki w nauce to uczniowie byli

zawszebardzo pomocni i zYczhwt.

Głos ponownie zabrała dyrektor Marianna Michalska' któr'a

poinformowat.a, Że jakwynika z posiadanych przez ni4 informacji mimo takich

wyników egzamlnl końcowego uczniowie dostali się do szkoły z pierwszego

wyboru.
Następnie głos zabrat.a Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej

w Fałkowie Mirosława Palus.

Poinformowała ona, Że w tej szkole w roku szkolnym 201912020 uczyło się 252

uczniów w 14 klasach, z tego I35 uczniów dojezdŻających. W szkoLe byty 2

oddziały przedszkolne (loddział. -zerówka 6-1atki i 1 oddział..3,4,5-latki).

Kadra kierownicza dyrektor i zastępca dyrektora, zatrudnionych było 22

nauczycieli na pełnym etacie, 5 nauczycieli z innĄ szkoły dopełniało etat w tej

szkole' pracowało 4 nauczycieli niepełnozatrudnionych' biblioteka I etat 30i30

godzin, świetlica 40 godzin

W minionym roku szkolnym prowadzone były następujęce zajęcia

specjalistyczne: logopedia, ząęcl,a rewalidacyjne, korekcyjno-kompensacyjne,

dydaktyczno-wyrówflawcze, wczesne wspomaganie rozwoju dzl'ecka,

r ozw ij a1 qc e komp etencj e emo cj o nalno - spoteczne.

W roku szkolnym 2OI9I2O2O zatrudnieni byli pracownicy obsługi:

5 sprzqtaczek, 2 woźnych, y2 etatu sekretarz , 7z etatu intendęnt' 2 kucharki,

t.4czne 10 osób.

Będęc przy głosie dyrektor Mirosława Palus poinformowała o udzialę uczniów

tej szkoły w konkursach: ogólnopolskich, diecezjalnym, powiatowych oraz

akcjach, w których udział' brał.a szkoła w minionym roku szkolnym, a takie

uroczystościach szkolnych i lokalnych, w których udzl'at wzięIl uczniowie.
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Kontynuując swoj4 wypowiedź dyrektor Mirosława Palus poinformowata, Że

rok szkolny 201912020 był rokiem trudnym. od września 2019 roku do matca

2O2o roku była formanauczaluia tradycyjnego' od marca nauczanlę na odległość.

W zdalnym rrauczaniu dostosowane zostaty sposoby kontaktu bior4c pod uwagę

wszystkich uczniów i wybierajqc formy komunikacji' jakimi dysponowali

uczniowie.
W nieco innej formie ntz w latach poprzednich odbył się egzamln

ósmoklasistów' Mimo tego trudnego czasv osięgniecla ucznlow w olimpiadach

były widoczne, miedzy innymi to: laureat wojewódzkiego konkursu

informatycznego oraz flnalista konkursu historycznego, poinformowała dyrektor

Mirostawa Palus.

Następnie poinformowała ona o wynikach egzaminów klas VIII.

- ję,ykpolski: szkoła 5J,66oń, województwo 58,55,ń, kraj 59,00oń,

- matematyka: szkoła 5l,|0o/o, województwo 45,82o^, kraj 46,00oń,

- ję,yk angielski szkoła 5f,80oń województwo 52,4Ioń kraj 54,000ń,

Następnie p. dyrektor szkół udzieliły wyjaśnień dotyczqcych

funkcjonowania szkoł w roku szkolnym 20192020 i odpowtedztały na pytania

doty czqce omawianego tematu

odnośnie egzamtnów klas VIII głos zabtat.a radna Elżbieta Sliwińska,

która stwierdziła, ze w 2019 roku lepsze wyniki egzaminu były w Szkole

w Czermnie, natomiast w btez4cym w szkole w Fałkowie i nie ma to nic do

nauczanra zdalnego.
Następnie Przewodnrczqcy Rady Gminy odczytał' pismo p. Dyrektor

Szkoły Podstawowej w Czermnie zawterą4ce prośbę o ponowne rozpatrzenle

Uchwały Nr X86l20I9 Rady Gminy w Fałkowte z dnia 3I października 2019

roku w sprawie zasad udztelania i rozmiaru znrzek tygodniowego

obowi4zkowego wyrrriaru godzin zaJęć dydaktycznych, opiekuńczych,

wychowawczych navczyaelom, którym powieTzono stanowiska kierownllze,
okreŚlenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektorych

nauczycieli oraz warunków i trybu obnizęk tygodniowego obowięzkowęgo

wymiaru godzin d\a nauczycieli zatrudnionych w petnym wymiatze godzin

i zmianę tej uchwały w paragrafie 2 tabela pkt. 6 majqcy brzmięnie ,,nauczyctel

przedszkola i innych placówek przedszkolnych pracujęcych Z grupami

obejmuj4cymi dzieci 6-1etnie i młodsze''.

Jak w dalszej treści pisma wskazata dyrektor Marianna Michalska rozwiqzania

w uchwale zostały przyjęte przęz radę Gminy przed występieniem pandemii

i nlę zal<ładały ł4cznie klas w szczegóIności klas młodszych.



Jak w swoim piśmie Zaznaczyła dyrektor Marianna Michalska zmiana tej

uchwały umozliwi lepszq organtzację pracy i w przypadku szkoły w Czermnie

będzie to zkorzyścią dla uczniów.

W tym temacie wyjaśnień udzieliła równiez Dyrektor PSP w Fałkowię

Mirosława Palus, która poinformowała, ze taki zap:^s był w poprzedniej uchwale

i obowi4zywał do podjęcia obecnej.

Dyrektor Mirosława Palus poparła wniosek dyrektor Marianny Michalskiej

o zmianę wnioskowanej treści uchwały.

odnosz4c się do pisma p. dyrektor Marianny Michalskiej'

Przewodnrcz4cy Rady Gminy wyjaśnił, ze zmiana w uchwale dotycz4cej spraw

oświatowych podlega konsultacji ze zwl4zkami zawodowymi oświaty.

Komisja po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień przedstawionych przęz

p. dyrektor szkół pozytywnie ustosunkowała się do wniosku.

Ad.pkt.S.
W kolejnym punkcie posiedzenia p. dyrektor wyjaśnlły, Że przedszkola

funkcjonowały w strukturze szkót, o czym informowały przy temacie

funkcjonowania szkoł w roku szkolnym 20|9l20f0.

Ad.pkt.6.
Głos zabrałaDyrektor PSP w Czermnie Marianna Michalska i

poinformowała o przygotowaniu tej placówki do nowego roku szkolnego

20201202r.
W roku szkolnym 202012021 w Publi cznej Szkole Podstawowej im.

Henryka S ienkiew icza w Czetmnie zatrudnl'onych b ędzie
1 dyrektot,1'2 nauczycteli na pełnym etacie'

I tauczyciel w przedszkolu unijnym,

7 nauczycieli dopełniajęcych etat innej szkoły,

l nvuczyciel niepełnozatrudniony, alę dodatkowo pracuj4cy w innej szkole,

I woźny,1 kucharka,I sprzątaczka(zatrudnieni na pełny etat),

Yz etatu - sekretarz szkoły

Do szkoły będzte uczęszczało..

104 uczniow kl. I - III,
1I dzieci - oddziat'przeszklony (6 letnich) + 5 pięciolatków, razem |7 dzieci,

18 dzieci (3 - 4latki) - ptzedszkole unijne

Jak dalej poinformowała dyrektor Marianna Michalska W szkole obecnie

r ealizow any j est Proj ekt Unij ny doty czqcy termomo d erntzacjt obiektu.

W projekcie tym dokonano modernizacji Sali komputerowej, wymieniono

okna, ocieplono budynek, wymieniono przewody elektryczne i oprawy

oświetleniowe, wymieniono grzejniki Co, wraz z rlraml rozprowadząącymi,
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wyizolowano i ocieplono dach na sali gimnastycznej i strychach szkoły,

zał.oiono panel e fotowo lta lczne .

Dodatkowo ze środków własnych Urzędu Gminy przeprowadzono do

kaidĄ sali przewód internetowy wraz z gniazdami. Pomalowana zostante cała

szkoła poinformowała dyrektor Marianna Michalska.

Szkoła obecnie jest częściowo przygotowana do Tozpoczęcia nowego roku

szkolnego, jest w trakcie malowan:.a I potzqdkowania.

W obwodzl'e szkoŁy znajduje się 1 1 miejscowości: Częnnno' olszamowice,

Porqbka, Gustawów, Smyków, Wąsosz, Stomorgi' Szreniawa, Pikule, Julianów'

Stanisławów.
Będąc przy temacie remontu szkoły dyrektor Marianna Michalska podziękowała

Wójtowi za środki z budzetu Gminy na zakup materiałów oTaz pomalowanie

pomieszczen w szkole. Poinformowała ona równieŻ, Że w zwl4zku z trwajqcym

remontem szkoły nauka w szkole moie się rozpocz4c Z opoźnieniem, a nie 1

września, skorzysta z tzw.,,dni dyrektorskich

Będęc przy głosie poruszyta ona temat realizowanej w Projekcie Unijnym

wymiany okien i stwierdzlła, Że okna powinny byc zamontowane odwrotnie, co

ułatwitob y spr z4taczkq ich umyci e.

Wyjaśnień udzielił pracownik Urzędu Gminy Paweł Pękala' który

poinformował' Że okna montowane SQ przez firmę zgodnie Z projektem

technicznym, więc nie mogą byc inaczej zamontowane.

o przygotowaniu do nowego 202012021 roku Publicznej Szkoły

Podstawowej im. St. Zeromskiego w Fałkowie poinformowała dyrektor

Mirosława Palus. DIa bezpieczeństwa zarówno uczniów jak i nauczyc;reli oraz

rodziców nie będzie uroczystego rozpoczęcia roku szkolnego, uczniowie

przychodzq do szkoły W maseczkach. Rok szkolny 20201202r rozpo;znie się

w Jej szkole od utrwalenia i powtórzenia wiadomości uczniów Z roku

poprzedniego.

Bior4c pod uwagę bezpleczeństwo uczniów i pracowników budynki szkoły

zostały podzielone na 4 strefy, wyzfiaczono cztery osobne wejścia, aby

ograniczyć kontakty uczniów. Uczniowie przydzie|enl' do sal lekcyjnych

i w nich będę pozostawaó, a zmięntać będą się nauczyciele tak aby uczniowie

nie spotykali się ze sobę poza wyznaczon4 strefę. Ponadto przestrzegane będzie

chodzenie w maseczkach oraz dezynfekcja pomieszczeń.

Szkoła jest wyposazonaw pomoce dydaktyQzfle) sale sę przystosowane do

potrzeb dzięci zgodnie z etapem rozwojowym uczniów.

Jęst przestrzen rekreacyjna, sportowa oraz dydaktyczno-wychowawcza)

w szkole dział.aóbędzie równiez świetlica orazbędzie dowóz uczniów.
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o wprowadzonych zasadach dotyczqcych bezpieczeństwa na tęrenie szkoły

poinformowani zostali uczniowie i rodzice.

Na zakończenię tego tematu obie p. dyrektor udzieliły dodatkowych wyjaśnień

i odpowiedziaty na pytania radnych

Ad.pkt.7.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał. Przewodniczący Rady

Gminy Piotr Gonerka, który poinformował o piśmie Państwa Marioli i Henryka
Koniecznych Czermno ul. Cmentarna 72-14. Pismo to wpłynęło w dniu 29

częTwca2020 roku i było skierowane do Przewodnicz4cego Rady Gminy.
Pismo dotyczy wypowiedzi radnej, formy sporz4dzenia Protokołu z posiedzenia
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy odbytego w dniu IJ marca
2O2O roku oraz Uchwały Nr XV/l2212020 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 30

marca2O2O roku w sprawie skargi na dziat'alnośó Wójta Gminy.
Jak poinformował Przewodnrcz4cy Rady Gminy podczas obrad sesji w dniu 30

czerwca 2O2O roku radni zostaIi poinformowani o tym piśmie jak równiez

o tym, ie zostanie im przedstawione na najbhiszych posiedzentach Komisji
natomiast podczas obrad sesji podjęte zostanie stanowisko Rady Gminy
dotycz4cejego treści.
Będ4c przy głosie Przewo dnl'czqcy Rady Gminy' jako pierwsze odczytał pismo

Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Inspektora ochrony Srodowiska w Kielcach
dnl,a 23.OI.2020 przekazujęce pismo z interwencjq z dnia 14.0I.2020 r Państwa
Marioli i Henryka Koniecznych, jako skargę na dziatanie Wójta Gminy Fałków.
Kontynuuj qc ten temat Przewodnrczqcy Vdy Gminy następnie odc4ltał. pismo

Państwa Koniecznych. Stwięrdzlł. on, ze Swiętokrzyski Wojewódzki Inspektor

ochrony Środowiska w Kielcach przekazał interwencję Państwa Koniecznych
wedtug właściwoŚci Radzie Gminy, która jest organem uprawnionym
w stosunku do dziatań Wójta. Pismo zostało przesłane, jako skarga, ktora

zgodnie z obowi4zujęcymi w tym zakresie przepisamt został'a rozpoznana
podczas posiedzenia Komisji Skarg' Wniosków i Petycji.
Po przedstawieniu podczas obrad sesji w dniu 30 marca 2020 roku stanowiska
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w tej sprawie została podjęta stosowana

uchwała doty czqca r ozp atrzeni a skargi na działalno ś ó Wój ta.

Następnie Przewodnicz4cy Rady Gminy nawtqzat do tematu poruSzonęgo

w piśmie Państwa Koniecznych dotyczqcego zadań i uprawnień radnego.

Stwięrdził on, ze radny został wybrany przez mieszkańców i przyjmu|qc mandat

radnego reprezentuje swoich wyborców i w ich imieniu zgłasza istniej4ce

problemy
Tak tez było w przypadku radnej Elżbiety Sliwinskiej' ktora w imieniu
mieszkańców poinformowała o i stniej qcym problemie.

Radni w podjętej dyskusji uznalt, Ze w}powlędź radnej nie był.a zarzutem

wobec Państwa Koniecznych, a skierowana b5rła do Wójta jako uwaga, aby
jednakowo szybko i skutecznie podejmowat działanla wobec mieszkańców,
jezelt zachodzitakpotrzeba. 
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Na zakończenie Przewodniczqcy Rady Gminy poinformował, Że zgodnte

z ustaleniarnl z sesji z dnia 30.06.2020 z pismem Państwa Koniecznych zostan4

Zapoznani radni podczas posiedzeń kolejnych Komisji natomiast podczas

mjbliŻszej sesji zostanie podjęte stanowisko Rady Gminy.
Komi sj a zaakceptow aŁa propozycj ę Przewo dniczącego Rady Gminy.

Ad.pkt.8.
Następnie gł'os zabrała Skarbnik Gminy Anna Wajnberger i omówiła

projekty uchwał nanajbltiszą sesję Rady Gminy.

Poinformowała ona, ze zmiany wprowadzone do budzetu Gminy Fałków na

2020 rok dotycz4:

1. zwiększeniaplanu dochodów w zwt4zku

- Z otrzymanymi decyzjamt zUrzędu Wojewódzkiego'

- podpisanQ umowę z Województwem Świętokrzyskim na dotację w kwocie

20 000'00 zł. z ptzeznaczeniem dla ochotnl'czej Strazy Pozarnej Fałków na

dofinansowanie zakupu samochodu strazackiego,

- analizq r ealizacjt budzetu

2. Zwiększenlaplanu wydatków w zwlqzku:

- z pismami z jednostek organizacyjnych oraz analizq realtzacji budżetu,

- zwiększeniem dotacji dla ochotntczej Strazy PoźzarnĄ Fałków o kwotę

20 000,00 zł (zakup samochodu strazackiego),

- remontem w szkole podstawowej w Czermnie,

- z decyzjami U rzędu Woj ewódzkiego,

Plan Budzetu Gminy Fałków na 2020 rok po wprowadzonych zmlanach

wynosi:
dochody 30 639 585,87 zł.

wydatki 32 0]9 343,14 zŁ

Planowany deficyt wztasta o kwotę 80 000,00 zt i wynosi 1 439 ]5],2] zt.

ZwĘkszenie deficytu zostaje pokryte z wolnych środków, które pozostały

zubiegłego roku.

Będ4c przy głosie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały dotyczqcy

pomocy finansowej dla Powiatu Koneckiego na reaIlzację zadantapublicznego.

Poinformowała ona, ie uchwał4 Rady Gminy z dnta 26 mąa biezącego roku

udzielono Powiatowi Koneckiemu z budzetu Gminy pomocy finansowej

w formie dotacji celowej w kwocie 376 840,00 zł na realtzację zadanta

publicznego z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej Fałków-

Pl4skowice-Dębrowa-Rudzisko.
W wyniku postępowania przetargowego na realizacje tego zadanta

przeprowadzonego przez powiat kwota ta uległa zmniejszeniu i obecnie po



stronie Gminy jest to kwota t7670I,00 zł w zwtqzku z tym konieczne jest

podjęcie w tym zakresie uchwały poinformowała Skarbnik Gminy.

Wypowiedź Skarbnika Gminy uzupełnił Wójt, który udzielił

dodatkowych wyjaśnień dotycz4cych zakresu robót na odcinkach dróg

powiatowych znajdujących się na teręnie Gminy.

Ad.pkt.9.
w kolejnym punkcie posiedzenia g1os zabrał PrzewodnrcZqcy Rady

Gminy Piotr Gonerka. Poinformował on o rozmowach, jakie prowadzlt

z przewoźnikl'em EKO-STAMAR śwtadczqcym usługi przewozu osób mtędzy

innymi na terenie Gminy Fałków.

Następnie zapoznał on Z przesłanq do Urzędu Gminy informację od

przewoźnika o uruchomionych od dnia 0I.09.2020 roku kursach w dni roboczę

i szkolne do odwołania. Przęwoźntk informuje równiez o ogran1'Czeniach

w wykonywaniu komunikacji, które S4 Spowodowane zwiększonym stanem

epidemii na terenie naszego powiatu.
Ńi. uęo4 wykonywane kursy do s4siedniego województwa łódzkiego relacji

Końskie - Przedbórz-Końskie.
Radna Anna P1uta poinformowała, Że rodzice uczniów dojeżdŻaj4cych do

szkoł. do Przedb orza zgł.aszdrt potrzebę uruchomienia tego kursu od 1 września
2019 roku.

Głos ponownie zabrał Przewodnlczący Rady, który wyjaśnił temat

budowy intęrnetowej sieci światłowodowej na terenie Gminy Fałków.
W zwlqzku Z tym, zę nie wszystkie miejscowości zostały objęte budow4

światłowodu' o czym na sesjach wielokrotnie informowali radni i sołtysi w tej

sprawie od rady Gminy zostało skierowanę pismo do Firmy Nexera
w Warszawlę oraz Centrum Projektów Polska Cyfrowa w Warszawte.
Jak dalej poinformował Przewodnicz4cy Rady Gminy podczas Z tozmowy
przeprowadzonej w IJrzędzie Gminy z przedstawicielem Firmy Nexęra wynika,
Że ftrmajest zainterosowana kontynuacJq prac, ale zaleiy to przede wszystkim
od Centrum Projektów Polska Cyfrowa w Warszawle, które jest zleceniodawc4.
Firma wykonała sieó światłowodowę zgodnie z otrzymanym projektem,

likwidujęc tzw. ,,białe plamy'' w dostępie do szybkiego Internetu, natomiast

problem polega na tym, ię CPPC występuje z zapytaniem do firm

telekomun1t.u.y3nych o wskazan)'ę tzw. ,,blatych plam'' i jeśli z jaktś powodów

firmy telekomunikacyjne nie wskazały braków lub Same zadeklarowily
wybudowanie sieci szybkiego Internetu to te obszary nie zostaŁy uwzględnione
w projekcie. Niemiej jednak Gmina Fałkow jak równtęi ftrma Nexera wyst4pi

o uzupełnienie sieci do Centrum Projektów Polska Cyfrowa w Warszawie.
Następnie głos zabrał. radny jednocześnie Gminny Komendant oSP

Grzegorz Zganiacz' który poinformował o stanowisku Nadleśnictwa Przedbórz
odnośnie dofinansowania zakupu sprzętu poiamiczego dla tej jednostki.



Jędnostka oSP podobnie jak w latach ubiegłych zwróc|ta się o wsparcie
finansow e na zakup sprzętu poiamtczego i w poprzednich latach takie środki od

Nadleśnictwa Przedb órz otrzymry ała.
W btei4cym roku Nadleśnictwo przesł.ał.o informację o braku środków
finansowych i odmówiło wsparcia finansowego jednostce oSP.
Jak dalej poinformował Grzegorz Zgantacz brak tych środków będzie miat
wpływ na to, źre jeżeli nie znĄdQ Się inni sponsorzy to nie zostanie zakupiona
częśc sprzętu pozarnlczego zapIanowana do zakupu roku blezqcym' a sprzęt ten
jest bardzo potrzebny stwierdził' Grzęgorz Zgantacz.
Ad.pkt.10.

Po zrealizowaniu ze porzqdku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji
p o dzi ękował wszystkim za udziat' i zamknqł po s i edz eni e.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółował'a:

INsPAIś'ToB,

^J1Ą- 
.

IrcnaY'owicna :'

PRZEW ICzĄCY
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